
Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden på Kyrkans Hus 2020-09-23 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Åke Lövgren kassör 
Karin Bohlin ledamot 
Ove Gill ledamot     

Frånvarande Anders Wikman ledamot                                                                                                                                          

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2020-07-09 
     
4. Åke redogör för föreningens ekonomi som är fortsatt god.  

5.  Medlemsantalet är fortsatt 120 personer.  

6.  Programkommitténs aktiviteter har genomförts enligt planerna under sommaren.  
     Närmast blir det bildvisning av Tommy Johansson på Kyrkans Hus 1 oktober med 19  
     anmälda. Åke åtar sig att göra räksmörgåsar och Christina ordnar det övriga.  
     13 november blir det en kväll på Folkets Hus i Åmotfors med bio och en 3 rätters  
     festmåltid som folketshusföreningen tillagar. Karin tar kontakt med dem. Mötet beslutar  
     att det får kosta upptill 300 kr/person och att vår förening sponsrar med 100 kr, var och  
     en får betala totalt 200 kr. 
     Programkommittén ska träffas 24 oktober och diskutera framtida aktiviteter. Eventuellt  
     kommer det att bli ett extra medlemsmöte 22 oktober. 

7.  P.g.a. Coronapandemin flyttas inomhusboulen till ridhuset Norra Mon med start 20 
     oktober. Vi fortsätter att spela tisdag och fredag. Eventuellt kan det bli aktuellt att som  
     tidigare säsong åka till Hammarö och spela en gång/månad. Vi har en speldag tillgodo som  
     vi redan betalat. Den ställdes in i våras då Coronapandemin kom i vägen. 
     Två boulebord har tillsvidare flyttats från Pelargongången till ett förråd då de stått på  
     handikappmarkerat område. 

8.   Anders J. rapporterar från distriktsstyrelsens senaste möte. Medlemsantalet är i stort  
      sett oförändrat. Kansliet är bemannat måndag till torsdag kl.9-12. Nytt möte är planerat  
      till 8 oktober. 

9.   Karin håller vår hemsida aktuell. Vi måste påminna medlemmarna om att gå in på sidan  
      och även tala om att vi finns på Facebook. Anders J. får i uppdrag att skriva ”Om  
      föreningen” på vår hemsida. 
      Bokcirkeln startas upp igen 7 oktober på biblioteket i Charlottenberg. Snickarkursen gör 
      uppehåll under hösten. 

10. Mötet beslutar om att vi, på grund av Coronapandemin, året ut fortsätter att uppvakta  
      våra jubilarer med ett kort som Birgitta skickar. 



11. Ordförande samt vice ordförande är kallade till konferens i Skoghall 13 oktober. Birgitta  
      skickar anmälan.   

12. Distriktets kassa har ett överskott som styrelsen beslutat ska fördelas inom  
      lokalföreningarna. Hur det ska ske kommer att diskuteras på ordförandekonferensen. 

13. Mötet beslutar att på bildvisningen 1 oktober ska vi ha ett lotteri där nettointäkten ska  
      tillfalla insamlingen för Världens Barn. Birgitta informerar lotterikommittén. 

14. Nästa styrelsemöte blir kl. 15 onsdag 4 november på Kyrkans Hus. Ove ordnar med  
      förtäring. Birgitta bokar lokalen. 
 

 

 

    Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 

    Sekreterare    Ordförande 

 

 


